

个人简历

张皓博：浙江音乐学院国乐系民族打击乐大二学生，自幼学习打击乐，师从浙江音乐学院打击乐教师、青年打击乐演奏家马丽老师。2021 年以专业全国第一考入浙江音乐学院，入学以来多次参加学校的各类演出活动，并于大一上学期在“金秋国韵”——第六届国乐艺术节开幕音乐会上担任通通鼓独奏。2018 年与杭十四中箏团取得第二届良匠杯古筝大赛金奖，2022 年取得首届“国韵杯”民族器乐艺术展演希望之星。在浙江小百花越剧团“新龙门客栈”一剧中担任打击乐手。

Profile of Zhang Haobo

A sophomore in the Department of Traditional Music of Zhejiang Conservatory of Music majoring in Folk Percussion Music. He has been learning percussion since his childhood under the guidance of Ma Li, a percussion teacher and young percussionist in Zhejiang Conservatory of Music. In 2021, he was admitted to Zhejiang Conservatory of Music with the highest score of all the candidates. He has participated in various performances of the school since enrollment. In the first semester, he performed Melodic Tom solo in the opening concert of the 6th “Golden Autumn and National Rhyme” National Music Festival. In 2018, he won the gold medal of the 2nd Liangjian Cup Guzheng Competition as a member of Guzheng Ensemble of Hangzhou No. 14 Middle School, and

in 2022 the Star of Hope of the 1st National Rhyme Cup National Instrumental Music Art Performance. He has been acting as a percussionist in the play "New Dragon Gate Inn" in Zhejiang Xiaobaihua Yue Opera Troup.

参赛曲目:

作者:

《云之南》

罗天琪

《秘语》

徐可

《鼓炫》

赵思智

Tracks: South of the Cloud

Magic Words

Drum Dazzle

Authors: Luo Tianqi, Xu Ke and Zhao Sizhi